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Vänsterförbundets fullmäktigegrupp och 14 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet 
med fullmäktiges arbetsordning: 

”Vanda har sedan år 2019 tillämpat ett för finländska förhållanden unikt program för positiv 
särbehandling. Programmets målsättning har varit att utjämna välfärdsskillnaderna mellan invånarna 
och områdena, i vilket även ingår att säkerställa integreringen och förebygga att unga marginaliseras.

En av särbehandlingsprogrammets positiva åtgärder är att specialungdomsarbetet blivit en del av 
högstadierna och yrkesutbildningen. Stadens målsättning har varit att stödja unga i ett övergångsskede i 
studierna och livet, då man söker till yrkesutbildning samt genom att sporra ungdomarna att slutföra 
sina studier. 

Inom ramen för programmet har man kunnat anställa fem ungdomsarbetare till yrkesinstitutet Varias 
verksamhetsställen och sex anställda till högstadierna. De som arbetar vid högstadierna jobbar halva 
arbetstiden i skolorna och andra hälften inom det lokala ungdomsarbetet. För specialungdomsarbetets 
del har upplägget utformats så att verksamheten tillsammans med projektet Keskeyttämisestä 
kohtaamiseen utgör en helhet. 

Tyvärr pågår projektet endast till slutet av år 2021 trots att det helt uppenbart finns ett behov även i 
framtiden. Coronaperioden har fört med sig problem också för ungas liv och studier. Det är ännu för 
tidigt att uttala sig om hur långt undantagsperiodens konsekvenser sträcker sig i framtiden. Samtidigt 
har dock Varia haft ett stort antal studerande som avbrutit studierna. Det finns därför skäl att fortsätta 
specialungdomsarbetet inom läroinrättningarna. 

På basis av ovanstående och med hänvisning till kapitel 22 punkt 1 i Vanda stads förvaltningsstadga 
lämnar Vänsterförbundets fullmäktigegrupp in följande motion:

 * Specialungdomsarbetet vid högstadierna i Vanda och Yrkesinstitutet Varia fortgår även efter år 2021 
antingen inom programmet för positiv särbehandling eller som ett eget separat projekt.”

Stadsfullmäktige 25.1.2021 § 18

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Vänsterförbundets fullmäktigegrupps och 14 andra ledamöters undertecknade motion om 

att fortsätta specialungdomsarbetet i högstadierna och inom yrkesutbildningen


